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Operació de tresoreria de 150.000 (aprovat al ple de 29-7-
2005).

Modificació de crèdits en 2006:
Decrets de: 29-5-2006, 14-6-2006, 7-7-2006, 20-7-2006, 21-
7-2006, 11-8-2006, 17-8-2006, 21-8-2006, 9-11-2006.
Expedient de modificació de crèdit (ple de 21-12-2006 es deixa 
damunt la taula).
Operació de tresoreria de 200.000 (Aprovada al ple de 28-7-
2006).
Operació de crèdit a llarg termini 112.000 (Aprovada al ple de 
6-10-2006).
Com es pot veure, vostè també en va fer, de modificacions 
de crèdit i d’operacions de tresoreria, per demanar préstecs 
o crèdits. Demanem al Sr. Miguel Zaragozà una mica més de 
serietat en les seues intervencions i que comprenga que aquestes 
modificacions de crèdit, si es fan, és perquè són necessàries; i 
són freqüents, per no dir habituals, en tots els ajuntaments.

3). En contestació a una altra pregunta que em va fer el 
portaveu de l’oposició, Sr. Miguel Zaragozà (i que diu: «Gustavo, 
vas aprovar el plec del Museu quan es va presentar al Ple de 
l’Ajuntament la legislatura passada»), he de contestar la veritat: 
Sí; sí que vaig votar a favor de l’aprovació del projecte i de la 
sol·licitud de subvenció per a l’obra de construcció de Museu. 
I que, Sr. Miguel Zaragozà? Em fa responsable aquest fet de 
totes les deficiències que s’han produït en l’execució d’aquesta 
obra? L’eximeix aquest fet (el de votar jo a favor) de totes les 
responsabilitats que vostè té d’aquesta pèssima execució 
d’obra i de tots els maldecaps que ara patim per la seua mala 
gestió pel que fa al Museu? Perquè els tirs van per aquí, no? Fins 
i tot un xiquet de bolquers s’adona de la mala intenció que porta 
la seua pregunta.

Però, com ja he dit abans, no eres a l’altura que hauries de ser. 
Et falla la memòria (aspecte molt important en política). 

Primerament, vull contestar-te que el ple on es va aprovar el plec 
del Museu, que tu dius, es va celebrar el dia 29 de setembre de 
2004; i vaig a refrescar-te la memòria dient-te que aquest punt 
no era en l’ordre del dia en què es va lliurar als regidors. I saps 
per què no? Jo t’ho diré: perquè el vas introduir tu d’urgència. 
Què vol dir açò? Açò vol dir que els regidors de l’oposició (de la 
qual jo formava part) no van tenir l’oportunitat de veure, abans 
del ple, el famós projecte redactat per l’«il·lustre» Sr. Joaquín 
Peñarroya. També voldria dir-li, Sr. Miguel Zaragozà, que aquell 
dia no es va aprovar cap plec; normalment aprovar el plec de 
condicions sol fer-se després, en un altre ple. El que es va 
aprovar va ser el projecte i sol·licitud de subvenció per l’obra 
Construcció de Museu. I, segons consta en l’acta d’aquell ple, 
els fets van succeir de la manera següent:

«Abans d’iniciar-se la sessió, el Sr. Alcalde (Miguel Zaragozà) 
proposa la inclusió, per tràmit d’urgència, de dos punts que 
serien el sisé (que no fa al cas) i el setè, anomenat Aprovació 
de projecte i sol·licitud de subvenció per a l’obra construcció de 
museu. Pel que fa al punt referent al museu, el Sr. Alcalde explica 
que la urgència és ocasionada per la necessitat que es presente 
a València per a la inclusió en el pressupost de la Generalitat del 
pròxim exercici.

El portaveu del Grup Socialista, el Sr. Viol Zaragozà, demana un 
recés d’uns minuts perquè el seu grup estudie esta proposta, 

perquè no té informació d’estos assumptes.

Represa la sessió, el Sr. Viol manifesta que, en el punt referent al 
museu, estan d’acord amb la seua inclusió (...)

El Sr. Alcalde diu que poden informar-se quan ho estimen 
convenient i que no hi ha cap inconvenient perquè vegen el 
projecte. 

Sotmès a votació s’acorda incloure el punt sèptim denominat 
APROVACIÓ DE PROJECTE I SOL·LICITUD DE SUBVENCIÓ 
PER A L’OBRA DE CONSTRUCCIÓ DE MUSEU per unanimitat 
(...).»

I ja, una vegada inclòs aquest assumpte en el número 7 de 
l’Ordre del Dia, es passa a la seua aprovació. Llegisc literalment 
el que consta en eixa acta:

«S’adona al Ple del Projecte redactat per a la construcció d’un 
museu dedicat a l’obra del pintor Tomás Roures Saura i de la 
conveniència de sol·licitar la màxima subvenció possible per a 
la seua execució, acollida als beneficis del Decret 98/2000 del 
Govern Valencià, modificat per Decret 112/2001, que regula la 
concessió d’ajudes per al foment del desenvolupament local.

Després de deliberació s’acorda per unanimitat:

1/ Donar-se per assabentat i acceptar i assumir els compromisos 
que figuren en el Decret que se cita.
2/ Sol·licitar la màxima subvenció possible a la Conselleria 
d’Economia, Hisenda i Ocupació d’acord amb el que establix 
l’Ordre esmentada per a l’obra CONSTRUCCIÓ DE MUSEU.
3/ Autoritzar el Sr. Alcalde per a la firma de tots els documents 
que fóra necessari per a l’execució d’este acord.»

Si vostè em vol fer co-responsable de la mala execució d’unes 
obres i de la falta de planificació i viabilitat econòmica d’aquesta 
obra, pense que s’equivoca. 

Tal vegada vostè haguera volgut que, en aquell ple, el grup de 
l’oposició haguera votat en contra i, així, ens haguera pogut 
acusar d’anti-covarxins per no donar suport a aquesta petició 
de subvenció. Tal vegada pense vostè, pel que es desprèn de 
la seua pregunta, que en votar a favor d’aquest punt, nosaltres  
donàvem el vistiplau a un projecte defectuós i que no havíem 
pogut veure. No, senyor Miguel Zaragozà, l’oposició no té la 


